
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
8 november 2022 
 
§ 79-89, No 8 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande 
Linda Penttilä, vice ordförande 
Kerstin Ek, kassör 
Elin Näslund, sekreterare 
Håkan Sjödin, ledamot 
Åsa Fernström, ledamot 
Magnus Strid, suppleant 
 
Frånvarande: 
Anelie Andersson, ledamot 
Annica Nordström, suppleant 
 
§ 79 Mötet öppnas – Maria öppnar mötet 19.38 
 
§ 80 Val av justerare – Åsa Fernström och Magnus Strid 
 
§ 81 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes med tillägget  
 
§ 82 Föregående protokoll 
 
§ 83 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1. 
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2.  

Minusresultat då vi gjort en större utlägg på instruktörsutbildning men trots det ett OK 
resultat.  
 
§ 84 Rapporter från kommittéer och sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
Vi har precis avslutat en valpkurs med tre deltagare. Rapportkurs med tre par är igång, 
Nosework-kurs har börjat och en "Bäst var dag" kommer påbörjas i November.  
Vi har sänkt priserna något och heller inte köpt in mer utbildningsmaterial för att hålla 
nere kostnaderna.  
Vi har börjat titta på kurser i vår och har intresse från två instruktörer att hålla en nybörjar 
kurs i Rally när det blir torrare ute.  
Hus planerar både internt möte (planering samt det som ska in till årsmötet) och 
instruktörsmöte inom kort. 
Två personer är uppsatta på att bli instruktörer och gå kurs i Stockholmsdistriktets regi.  
Vi skulle behöva bli fler, men tänker att vi tar det på årsmötet (igen).  
 

b) Bruks/Lydnad sektorn 



Händer inte så mycket just nu, årets sista tävling gjord. Tre som går tävlingsledarutbildning. 
Håkan har kontakt med jaktlaget vid Kärringboda och har samråd kring jakt och tävlingar.  
Vi behöver bli bättre på att anmäla när tävlande inte beter sig på tävling. Två incidenter på 
senaste appell- och elitspår tävlingarna där tävlande har betett sig otrevligt mot funktionärer 
som inte blivit anmälda.  
 

c) Agility- och Hoopper sektorn 
Agility 

Hindren ska samlas in under tak för vinterförvaring. KM kommer bli den 16/12 på AW Arena.   
Diskussion kring vilka hinder som ev ska användas på familjedagen den 4/12.  
 

Hoopers 
Inget att rapportera. 
 

d) Specialsöks- och Nosework sektorn 
Kurs i Nosework, alla som går kursen kommer göra doftprov 18/1. 
17/12 prov i Specialsök och KM. 

 
e) Mondioring sektorn 

Inget att rapportera.  
 

f) Rallylydnad sektorn 
Vi hade KM 22/10 med total 10 starter . Anm 50kr har skickats till klubbens swish nr på 
tävlingsdagen 
Lilla KM : 1:a Marie och Valle, 2: Monica och Wilbur 
Stora KM: 1:a Sonja och Greta, 2: Caroline och Qvarten, 3:a Anette och Flipper 
30/10 kommer sektorn sätta sig och göra en planering för 2023 och en berättelse för 2022. 
Den nya träningsgruppen för de som gått kurs kommer sakta igång och vi hoppas att den 
inte dör ut. Vi har försökt att stötta dem. Mästarklass gruppen tränar just nu bara 
varannan torsdag då de inte är så många kvar i den gruppen.Vi är ändå några som tränar 
regelbundet inför 2023 lag SM och ordinarie SM. Vi upplever att belysningen på planen 
närmast klubbstugan är väldigt svag och undrar om det finns planer på att förbättra 
den? Nej, inga planer just nu  på att förbättra den pga. ekonomin. Lamporna har inte 
blivit sämre, bara de nya lamporna som är betydligt starkare.   
 

g) IGP  
Några har varit ute och tävlat. Christel har klarat IGP 2. Erik och Cecilia har varit i Tyskland 
och tävlat FH spår, Cecilia klarade FH 1 och Erik FH 2. 
Vi har haft en tvådagars kurs för Eva Jansson som blev väldigt lyckad. Vi kommer troligtvis 
boka in henne igen om några månader.  
Vi har två personer, Marie-Louise och Carolina, som utbildar sig till provledare. 
Vi har två personer, Yvonne och Christel, som utbildar sig till instruktörer. 
Håkan L kommer att hjälpa till som spårläggare på SM/VM kvalet för FH spår som går av 

stapeln nu i helgen. I övrigt så tränar vi på, tisdag och torsdag, och hjälps åt i gruppen 😊 
Vi inväntar svar från Maria på om våra tävlingar för 2023 är godkända. 

 
 



h) Hemsidan 
Inget att rapportera 
 

i) Köket  
Reflektioner kring köket, se bilaga 3. Vi har tagit del av skrivelsen och haft diskussion kring 
hur vi ska göra med köket, vi tar ett separat möte där vi inventerar och gör en plan för köket.  

 
j) Anläggningen  

Håkan har varit i kontakt med Kristina igen om traktor/grävare, maskinen fortfarande trasig.  
 
§ 85 Övriga rapporter  
 
§ 86 Skrivelser – inga skrivelser 
 
§ 87 Övriga frågor 

a) Medlemsmöte distriktet, 19/11 13.00 Södertälje BK (anmäl senast 12/11)  
Håkan går på mötet.  

b) Planeringsmöte, Studiefrämjandet 16/11 kl 18.30-20.30 ZOOM (anmäl senast 13/11) 
Vi frågar Kristina och Nathalie om någon av dem kan.  

c) Inbjudan föreningsteknik, 3 december 9-16.00, Eskilstuna (anmäl senast 26/11) 
Kerstin och Maria kan inte, Elin ska kolla kalendern.  

d) Förslag från medlem att ansluta till Svenska spel 
Maria undersöker vad det innebär och hur man går tillväga.  

e) Hemsidan, ska vi ansluta till SBKs portal. 
Vi bordlägger frågan till nästa möte och tittar runt för att se hur de övriga klubbarnas 
hemsidor ser ut.  

f) Förtjänsttecken, vi lämnar förslag på namn till Maria. Ska skickas till SBK senast 
15/12.  

 
§ 88 Nästa möte – 6/12 19.30 på klubben. 
 
§ 89 Mötet avslutas – Maria avslutar mötet. 
 
 
 
 
______________________________________ ________________________________ 
Ordförande: Maria Gabrielsson  Sekreterare:  
 
 
 
______________________________________ ________________________________ 
Justerare:     Justerare: 
  



Bilaga 3 
 
Först kan jag väl meddela att jag uppfattade det som att folk verkligen uppskattade att vi 
hade folk i köket, så det blir mycket bra om min Mamma kan hjälpa till med detta nästa år. 
 
Här kommer lite reflektioner: 
Jag vet att detta var årets sista tävling och att vi därför inte ville handla in för mycket saker, 
men här kommer lite förslag på saker vi kanske alltid kan ha hemma i frysen etc.  
 
Prislistan 
Behöver uppdateras utefter det man tänker sälja, då får man också med alla korrekta 
priser på allt som finns att tillgå. 
Nu frågade folk efter saker på listan som vi inte hade att sälja – då blir folk besvikna. 
Vi fick själva också hitta på att korv med bröd skulle kosta 25 kr. Detta kanske är helt fel 
summa, men vi visste inte vad vi skulle ta. 
 
Funktionärer 
Behöver förtydligas vad olika typer av funktionärer får äta gratis. Förr vet jag att man sa att 
en spårläggare eller skrivare fick ta en macka och kaffe, medan domare, tävlingsledare och 
sekreterare fick mat. 
Sedan behöver en sådan som min Mamma tydligt kunna se vem som är funktionär och vem 
som inte är det – hon har ju ingen kännedom om vilka dessa är. 
Kanske kan man ha en enkel klisterlapp synlig på jackan som det står ”Funktionär” på och 
som funktionär får man lära sig att visa denna lapp för köket. 
Jag kan fixa dessa klisterlappar från mitt jobb – om detta är en idé ni vill testa. 
 
Dricka 
Flera frågade efter Coca-cola zero och vill inte ha vanlig Coca-cola – det fanns bara vanlig 
Coca-cola och en Fanta. 
Många olika sorters Ramlösa fanns – men detta var det inte så stor åtgång på. 
 
Att äta 
Flera frågade efter toast och kokt korv. 
Så det vore suveränt om man inför en tävling kunde göra i ordning färdiga toast som ligger 
i kylen eller frysen. Tydligt uppmärkta med om dessa innehåller ost & skinka eller bara ost. 
Men till detta behövs nog också lite sallad, gurka och tomat  - annars blir det inte matigt 
nog, anser jag, och har man detta till kan man också ta mer pengar. 
Vore även suveränt att alltid ha kokkorv och korvbröd i frysen – mycket lättsamt att 
hantera och kan stå länge på spisen utan att bli dåligt. 
 
Frysen 
Vi behöver strukturera om i frysen! 
Dels behöver vi vara noga med att märka med datum då vi lägger in saker i frysen, men vi 
behöver också få ordning på vad som ska ligga var – jag fick lov att sätta igång grillen för 
jag hittade inte kokkorv, men senare tror jag att det fanns kokkorv längre ned under andra 
saker i frysen! Tråkigt då jag meddelat att vi inte hade kokt korv. 



Sedan en undran: Kan man inte ha massor av påläggsskinka och styckevis infryst ost i 
kylen? Då kan man enkelt göra mer smörgåsar om folk vill ha. Nu fick vi lov att meddela att 
pålägget var slut så vi inte kunde göra fler smörgåsar. 
Jag kan gärna hjälpa till med att strukturera om i frysen, göra färdiga toast inför tävling, ta 
fram ”Funktionärs”-klisterlappar etc. Men jag vill inte göra detta själv och jag får heller inte 
sitta i någon kommitté eller sektor, på grund av mitt jobb. 
  
Med vänlig hälsning Camilla Hjort 
 
 
 


